
注意︓此電郵不會包含要求您輸入任何登錄個人資料的連結︒

守護健康︐輕鬆省錢︕
於富樂醫療集團專享健康檢查8折優惠

及以優惠價接種疫苗 

由2025年10月 1 日起至2026年9月30日︐憑OCBC華僑銀行信用卡及OCBC華僑銀行宏富
理財自動櫃員機卡於富樂醫療集團簽賬專享有以下優惠︓ 

OCBC華僑銀行信用卡客戶專享

一般來說︐提前清還信用卡總結欠是可節省未償還的利息開支︐但決定是否提前還款時︐還應考慮涉及的手續費︒如客戶選擇提前還款︐
可能得不償失︐因為就算節省了未償還的利息︐也可能不足以彌補提前還款的相關手續費︒客戶考慮提前還款時︐應先向本行查詢提前還
款的總金額(包括信用卡剩餘欠款︑提前還款手續費及其他的費用等)和未清還的利息金額︐比較和考慮清楚後︐才決定是否選擇提前還款︒

提提你︓「借定唔借︖還得到先好借︕」

華僑銀行(香港)有限公司

OCBC華僑銀行信用卡 x 富樂醫療集團(「推廣」)之條款及細則︓ 
1.  推廣期為2025年10月 1 日至2026年9月30日︐包括首尾兩日(「推廣期」)︒ 
2.  本推廣只適用於指定之OCBC華僑銀行信用卡︑聯營卡︑聯名卡︑OCBC華僑銀行宏富理財自動櫃員機卡︑商務信用卡及商務扣賬卡

(「合資格信用卡」)之主卡持卡人及附屬卡持有人(「合資格持卡人」)︐詳情請瀏覽ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C48.pdf︒ 
3.  合資格持卡人於推廣期於富樂醫療集團(「商戶」)診所使用合資格信用卡付款︐並於預約服務時提及推廣優惠代碼「OCBC-FHHK」(「優

惠代碼」)︐即可享指定健康檢查計劃(「優惠一」)︐指定疫苗接種計劃(「優惠二」)8折優惠及醫生診金特惠價港幣300元(不包括藥
費)︐適用於中環及荃灣診所(「優惠三」)︒推廣計劃詳情請瀏覽ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C49.pdf︒ 

4.  健康檢查及疫苗接種需提前預約︐並請於預約時告知使用推廣優惠代碼「OCBC-FHHK」︒ 
5.  此優惠僅適用於富樂醫療集團之中環及/或荃灣診所︒ 
6.  推廣內容可隨時作出更改︐恕不另行通知︒ 
7.  所有圖片及產品資訊僅供參考︒ 
8.  如推廣之交易有任何舞弊/欺詐成分/退款或被取消︐華僑銀行(香港)有限公司(「本行」)保留權利從持卡人的合資格信用卡賬戶內扣除

優惠的等值金額而毋須另行通知︒ 
9.  如有關商戶停止營業︐有關優惠將會立即終止︐恕不另行通知︒ 
10.  本推廣所涉及之所有貨品︑服務及資訊均由商戶直接售賣及提供給持卡人︐本行並不會就所有有關責任及義務負責︒如對優惠所涉及

之所有貨品︑服務及資訊有任何爭議︑投訴或索償︐持卡人應直接向商戶提出該等要求或索償︒ 
11.  本行及商戶保留不時及隨時暫停︑修改︑更改及/或終止禮品︑本推廣及/或本條款及細則或其任何部分之權利︐而無須事先通知任何

客戶或取得客戶同意︒就禮品︑本推廣及/或本條款及細則或其任何部份所涉及或產生之事宜及/或爭議︐均以本行及商戶之決定及解
釋(包括但不限於對本文中所有或任何定義及資格)為準︐而本行及商戶之決定及解釋亦具終局性︐並對所有客戶具約束力︒ 

12.  任何人士若非本條款及細則的一方︐不可根據《合約(第三者權利)條例》(香港法例第623章)強制執行本條款及細則的任何條文︒ 
13.  本條款及細則受香港特別行政區法律所管轄︐並按照香港特別行政區法律詮釋︒ 
14.  本條款及細則的中︑英文版本如有任何歧異之處概以英文版本為準︒ 

如有任何查詢︐請致電OCBC華僑銀行卡務中心熱線(852) 2543 2223︒

上述優惠受條款及細則約束︐圖片僅供參考及說明用途︒ 

優惠一︓ 

優惠詳情

指定健康檢查計劃專享8折優惠︐推廣計劃詳情請按此︒

精選健康檢查計劃︓  

 計劃代碼 健康檢查計劃 原價 優惠價

 HC04 尊尚全面身體檢查  HK$19,500  HK$15,600

 HC08  食物致敏原組合   HK$2,700   HK$2,160

 HC09  新一代華南過敏原檢驗  HK$4,000  HK$3,200 

 HC12  全面眼科視光檢查   HK$1,200   HK$960

優惠二︓  
指定疫苗接種專享優惠價︐推廣優惠詳情請按此︒

精選健康檢查計劃︓  

富樂醫療集團中心地址︓ 

 疫苗代碼 疫苗 原價 優惠價

 VC01 新型四價流感疫苗 (1針)  HK$250  HK$200

 VC08  20價肺炎鏈球菌疫苗 (1針）   HK$1,590   HK$1,431 

 VC10  加衛苗9合1子宮頸癌HPV疫苗 (3針)  HK$4,800   HK$3,980

 VC12  帶狀皰疹疫苗(蛇針) SHINGRIX (2針)  HK$5,000   HK$4,900

優惠三︓ 
醫生診金優惠價HK$300(不包括藥費)︐適用於中環及荃灣診所︒ 

優惠代碼︓預約服務時告知使用優惠代碼「OCBC-FHHK」以享折扣優惠︒ 

 中環  富樂醫療集團  香港中環皇后大道中36號興瑋大廈 2869 8901 
   20樓2001室

 荃灣   陳國維肌骼及  香港荃灣眾安街68號荃灣千色匯1期 2407 7238  
  家庭醫學中心 12樓1201室   

網上交易安全提醒 

為保障客戶更安全地進行網上交易︐請即下載華僑銀行(香港)手機應用程式︐登錄流動
理財服務及確認卡號已登記於網上理財賬戶︐並啟動推送通知及生物認證設定︒如有關
流動理財程式問題︐請致電(852) 3199 9188查詢︒

輕鬆幾個步驟即可保障您的網上交易︐詳情請按此︒

立即下載最新版本手機應用程式

OCBC HONG KONG



Attention: This email does not contain links that require you to enter any personal login credentials.

Stay Healthy, Enjoy Discounts! 
Get 20% Off on Health Check-ups & Special 
Prices for Vaccinations at Fullerton Health 

From 1 October 2025 to 30 September 2026, you can enjoy the following offers at 
Fullerton Health with your OCBC Credit Card and OCBC Premier Banking ATM Card:

Exclusively for OCBC Credit Card Cardholders

Reminder: To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

OCBC Bank (Hong Kong) Limited

The above offer is subject to terms and conditions. Photos are for reference and illustrative purposes only. 

Offer 1: 

OFFER DETAILS

20% off Designated Health Check-up Plans, click here for details. 

Highlighted Health Check-up Plans: 

 Item Code  Check-up plans  Original Price  Special Price

 HC04 Executive Health  HK$19,500 HK$15,600  Screening Platinum Scan 
 HC08 Food Allergy Profile HK$2,700  HK$2,160
 HC09 New Generation South China  HK$4,000 HK$3,200  Allergy Profile 

 HC12 Comprehensive Eye Screening Package HK$1,200  HK$960

Offer 2: 
Special-priced of Designated Vaccinations Offers, click here for details. 

Highlighted Vaccination Offers: 

Fullerton Health Clinic Locations: 

 Item Code  Vaccine  Original Price  Special Price

 VC01 Quadrivalent Influenza Vaccine HK$250 HK$200
  (per dose) 

 VC08  20-Valent Pneumococcal  HK$1,590  HK$1,431  Conjugate Vaccine (per dose) 

 VC10 Gardasil 9 in 1 HPV Vaccine (3 doses) HK$4,800  HK$3,980

 VC12 Herpes Zoster Vaccine - SHINGRIX 
  (Zoster Vaccine Recombinant,  HK$5,000  HK$4,900
  Adjuvanted) (2 doses) 

Offer 3: 
Special-priced doctor consultation fee of HK$300 at Central and Tsuen Wan Clinic 
(excluding medication fee). 

Promo Code: Indicate promo code “OCBC-FHHK” when making reservation to enjoy the 
discount. 

 Central  Fullerton Health  Room 2001, Hing Wai Building,  
  Medical Center  36 Queen’s Road Central, Central,  2869 8901 
   Hong Kong  

 Tsuen Wan  Keith Chan   Room 1201, 12/F, KOLOUR.  
  Musculoskeletal  Tsuen Wan 1, 68 Chung On Street,  2407 7238  and Family Tsuen Wan, Hong Kong  
  Medicine Centre      

Terms and Conditions of OCBC Credit Card x Fullerton Health (Hong Kong) Private Limited Joint Promotion (“Promotion”): 
1.  The promotion period is from 1 October 2025 to 30 September 2026, both dates inclusive (“Promotion Period”). 
2.  This promotion is only applicable to the principal cardholders and supplementary cardholders (“Cardholders”) of designated OCBC 

Credit Cards, Affinity Cards, Co-branded Cards, OCBC Premier Banking ATM Card, Business Credit Cards and Business Debit Cards 
(“Eligible Cards”). Please visit ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C48.pdf for details. 

3.  Cardholders can enjoy 20% off designated health check-up plans (“Offer 1”), special-priced of designated vaccination (“Offer 2”) and 
special-priced doctor consultation fee of HK$300 (“Offer 3”) at Fullerton Health (Hong Kong) (“Merchant”) Central and Tsuen Wan Clinics 
and settling the payment by Eligible Cards during the Promotion Period by indicating the promotional code “OCBC-FHHK” (“Promo 
Code”) when making reservation to enjoy the discount. Please visit ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C49.pdf for promotion details. 

4.  Health check-ups and vaccinations require advance appointments. Please mention the Promo Code "OCBC-FHHK" when booking. 
5.  This offer is only available at Fullerton Health’s Central and/or Tsuen Wan Clinic. 
6.  The Promotion details is subject to change from time to time without prior notice. 
7.  All photos and product information are for reference only. 
8.  In case of any fraud/abuse/reversal or cancellation of transactions in respect of which the Promotion was awarded, OCBC Bank 

(Hong Kong) Limited (“Bank”) reserves the right to debit from the Cardholders’ Eligible Card accounts an equivalent amount of the 
discount under the Promotion enjoyed by the Cardholder without prior notice. 

9.  Upon closure of Merchant, the Promotion shall be terminated immediately without notice, without prejudice to any rights of the Bank. 
10.  All products, services, and information related to the Promotion is directly sold and supplied to Cardholders by the Merchant and the 

Bank is not responsible for all related obligations and liabilities. Should there be any dispute or complaint or claim with regard to the 
products, services, and information related to the Promotion, the Cardholders shall make such demand or claim directly with the 
Merchant. 

11.  The Bank and the Merchant reserve the right to suspend, amend, vary and/or terminate this Promotion, this Promotion and/or the terms 
and conditions stated herein or any part thereof from time to time and at any time without notice to or consent of any Cardholder. The 
Bank and/or the Merchant’s decision(s) and interpretation(s) on any/all matters and/or disputes concerning or arising from this Promotion 
and/or the terms and conditions herein or any part thereof (including without limitation all or any definitions herein) shall be final, 
conclusive and binding on all Cardholders. 

12.  A person who is not a party to these terms and conditions shall not have any right under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance 
(Cap 623 of the Laws of Hong Kong) to enforce or enjoy the benefit of any of the provisions of these terms and conditions. 

13.  These terms and conditions are governed by and will be construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative 
Region. 

14.  In case of any discrepancy between the English and Chinese versions of these terms and conditions, the English version shall prevail. 

For details of the above promotion, please contact OCBC Card Service Hotline at (852) 2543 2223.

REMINDER TO ONLINE TRANSACTION SECURITY 

To secure your online transactions, please download the OCBC Bank (Hong Kong) 
Mobile App, log in to the mobile banking service, and ensure that your card is registered 
in your online banking account. Furthermore, enable push notifications and biometric 
authentication settings within the APP. Should you have any questions on the Mobile 
Banking APP, please contact (852) 3199 9188 for enquiries. 

Safeguard Your Online Transactions with Ease, please click here for details.

Download the latest mobile app now

OCBC HONG KONG



優惠二 : 指定疫苗接種專享優惠價
Offer 2 :  Special-priced of Designated Vaccination 
 疫苗代碼 疫苗 原價 優惠價 診所
 Item Code Check-up plans Original Price Special Price Clinic

 VC01 新型四價流感疫苗 (1針)   中環︑荃灣
  Quadrivalent Influenza Vaccine (per dose) HK$250  HK$200 Central, Tsuen Wan

 VC02  破傷風針 (1針)   中環︑荃灣
  Tetanus Vaccine (Tetavax Inj 0.5ml)  HK$400   HK$360  Central, Tsuen Wan
  Imovax (per dose)
 VC03 乙型肝炎疫苗 (1針)    中環︑荃灣
  Hepatitis B Vaccine (per dose)  HK$450  HK$405 Central, Tsuen Wan

華僑銀行(香港)有限公司
OCBC Bank (Hong Kong) Limited

優惠一 : 指定健康檢查計劃專享8折優惠
Offer 1 :  20% off Designated Health Check-up Plans  

From 1 October 2025 to 30 September 2026, you can enjoy the following offers at Fullerton Health with 
your OCBC Credit Card and OCBC Premier Banking ATM Card:

由2025年10月 1日起至2026年9月30日︐憑OCBC華僑銀行信用卡及OCBC華僑銀行宏富理財自動櫃員機卡於
富樂醫療集團簽賬專享有以下優惠︓ 

OCBC華僑銀行信用卡 x 富樂醫療集團推廣優惠詳情
OCBC Credit Card x Fullerton Health offers

 計劃代碼 健康檢查計劃 原價 優惠價 診所
 Item Code Check-up plans Original Price Special Price Clinic

 HC01 特選健康檢查   中環
  Executive Health Screening_Premium Scan HK$2,500 HK$2,000 Central 

 HC02  優尚健康檢查    中環
  Executive Health Screening_Gold Scan  HK$5,300  HK$4,240 Central

 HC03 精選身體檢查   中環
  Executive Health Screening_Sapphire Scan  HK$7,800  HK$6,240 Central

 HC04 尊尚全面身體檢查   中環
  Executive Health Screening Platinum Scan  HK$19,500  HK$15,600 Central

 HC05 婦科健康檢查計劃(40歲以下)    中環
  Gynaecology Checkup Plan Below 40  HK$3,750  HK$3,000 Central

 HC06 婦科健康檢查計劃(40歲以上)    中環 
  Gynaecology Checkup Plan 40 above  HK$6,300  HK$5,040 Central

 HC07  男士泌尿系統健康檢查     中環 
  Urinary System Health Care Plan for Men  HK$4,365  HK$3,492 Central

 HC08  食物致敏原組合   中環  
  Food Allergy Profile  HK$2,700  HKD2,160 Central

 HC09  新一代華南過敏原檢驗     中環 
  New Generation South China Allergy Profile  HK$4,000  HK$3,200 Central

 HC10  婚前檢查計劃 (夫婦二人同行)     中環 
  Pre-marriage checkup plan (For pair of spouse) HK$3,000  HK$2,400 Central

 HC11  雙人生育檢查計劃 (計劃生育的夫婦)    中環 
  Pre-pregnancy checkup plan (For pair of spouse)  HK$7,200  HK$5,760  Central

 HC12  全面眼科視光檢查    中環  
  Comprehensive Eye Screening Package  HK$1,200  HK$960 Central

 MSK01  肌肉骨骼醫學計劃     荃灣 
  Musculoskeletal Medical Plan  HK$1,200  HK$960 Tsuen Wan



華僑銀行(香港)有限公司
OCBC Bank (Hong Kong) Limited

優惠二 : 指定疫苗接種專享優惠價(續)
Offer 2 :  Special-priced of Designated Vaccination (Continued) 

優惠三 : 醫生診金優惠價 
Offer 3 :  Special-priced Doctor Consultation Fee
醫生診金優惠價HK$300(不包括藥費)︐適用於中環及荃灣診所︒
Special-priced doctor consultation fee of HK$300 at Central and Tsuen Wan Clinic (excluding medication fee). 

富樂醫療集團中心地址︓
Fullerton Health Clinic Locations:

 疫苗代碼 疫苗 原價 優惠價 診所
 Item Code Check-up plans Original Price Special Price Clinic

 VC04 甲乙型肝炎混合疫苗 (1針)    中環︑荃灣
  Hepatitis A and B Vaccine (per dose) HK$985 HK$887 Central, Tsuen Wan

 VC05 甲型肝炎疫苗 (1針)    中環︑荃灣
  Hepatitis A Vaccine (per dose) HK$1,000  HK$900 Central, Tsuen Wan

 VC06 13價肺炎球菌疫苗(Prevenar 13) (1針)     中環︑荃灣
  13-valent Pneumococcal Conjugate Vaccine HK$1,400 HK$1,260 Central, Tsuen Wan
  (Prevenar 13) (per dose)  

 VC07  15價肺炎球菌疫苗 (Vaxneuvance) (1針)   中環︑荃灣
  15-valent Pneumococcal Conjugate Vaccine HK$1,500 HK$1,350 Central, Tsuen Wan
  (Vaxneuvance) (PCV15) (per dose)  

 VC08  20價肺炎鏈球菌疫苗 (1針）    中環︑荃灣
  20-Valent Pneumococcal Conjugate Vaccine  HK$1,590 HK$1,431  Central, Tsuen Wan
  (per dose)

 VC09  加衛苗9合1子宮頸癌HPV疫苗 (1針)    中環︑荃灣
  Gardasil 9 in 1 HPV Vaccine (per dose) HK$1,600  HK$1,440 Central, Tsuen Wan

 VC10  加衛苗9合1子宮頸癌HPV疫苗 (3針)    中環︑荃灣
  Gardasil 9 in 1 HPV Vaccine (3 doses) HK$4,800  HK$3,980 Central, Tsuen Wan

 VC11  帶狀皰疹疫苗 (蛇針) SHINGRIX (1針)    
  Herpes Zoster Vaccine - SHINGRIX   HK$2,800   HK$2,550  中環︑荃灣 
  (Zoster Vaccine Recombinant, Adjuvanted)   Central, Tsuen Wan 
  (per dose)

 VC12  帶狀皰疹疫苗 (蛇針) SHINGRIX (2針)    
  Herpes Zoster Vaccine - SHINGRIX   HK$5,000  HK$4,900 中環︑荃灣 
  (Zoster Vaccine Recombinant, Adjuvanted)   Central, Tsuen Wan
  (2 doses)

 中環  富樂醫療集團  香港中環皇后大道中36號興瑋大廈20樓2001室 2869 8901 
 Central Fullerton Health Room 2001, Hing Wai Building, 
  Medical Center 36 Queen’s Road Central, Central, Hong Kong 

 荃灣   陳國維肌骼及家庭醫學中心  香港荃灣眾安街68號荃灣千色匯1期12樓1201室  2407 7238  
 Tsuen Wan Keith Chan Musculoskeletal Room 1201, 12/F, KOLOUR. Tsuen Wan 1,  
  and Family Medicine Centre 68 Chung On Street, Tsuen Wan, Hong Kong    

優惠代碼︓預約服務時告知使用優惠代碼「OCBC-FHHK」以享折扣優惠︒ 
Promo Code: Indicate promo code “OCBC-FHHK” when making reservation to enjoy the discount. 

提提你︓「借定唔借︖還得到先好借︕」
Reminder: To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

優惠須受有關條款及細則約束︐詳情請參閱ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C50.pdf 
Terms and conditions apply.  For details, please refer to ocbc.com.hk/cmh/files/Card/C50.pdf



1. 如何於您的流動電話啟用生物認證設定︖

輕鬆幾個步驟 保障您的網上交易
體驗安全的網上交易︐只需於登錄華僑銀行(香港)手機應用程式︐並啟用生物認證
及推送通知︐便可保障您的資訊及安心進行網上消費︒

於華僑銀行(香港)手機應用程式以生物認證方式確認網上交易之步驟︓
1. 啟用生物認證設定 (一次性設定)
2. 啟用推送通知設定 (一次性設定)
3. 以生物認證方式進行確認網上交易

TC_P1/4

選擇「生物認證」
閱 覽 注 意 信 息 ︐ 啟 用
「生物認證」(人臉識
別/指紋辨識) 

登入華僑銀行手機應用
程式︐於主頁右下角選
擇「更多」

輸入一次性密碼閱覽條款細則並於指定位置按
✓︐按「啟用」

於「個人資料及應用
程式設定」欄︐選擇
「登入管理」



2. 如何於您的流動電話啟用推送通知設定︖
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完成啟用「生物認證」進行人臉識別/指紋辨識

啟用「服務及交易提
示」︐閱覽條款細則
並於指定位置按✓︐
按「確定」

於「個人資料及應用程
式設定」欄︐選擇「管
理通知」

完成啟用「推送通知設定」登 入 華 僑 銀 行 手 機 應 用
程 式 ︐ 於 主 頁 右 下 角 選
擇「更多」



3. 如何以生物認證方式進行確認網上交易︖
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收到交易認證提示之推送通知︐按「按此」或華僑銀行手機
應用程式首頁按訊息標示︐登入流動電話銀行

於商戶網站確認進行付款︐畫
面「以華僑銀行流動應用程式
進行認證此交易」信息

如欲進行交易︐按「確認交
易 」 ︐如不欲進行交易︐按
「取消交易」

按「確認交易」後︐進行人臉
識別/指紋辨識

檢查交易認證提示之內容︐按
「按此」進行確認交易



收到完成交易認證之推送通知 成功完成網上交易會
收到短訊通知

確定人臉識別/指紋辨識後︐
完成交易認證

下載華僑銀行(香港)手機應用程式未呢︖

立即下載最新版本手機應用程式

OCBC HONG KONG

備註︰
Apple及Apple標誌均為Apple Inc.在美國和其他國家或地區註冊的商標︒App Store為Apple Inc.之服務商標︒ Android, Google 
Play 以及Google Play 標誌均為Google Inc.的註冊商標︒
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1. How to enable “Biometric Authentication” (Face ID/Fingerprint) on your mobile phone?

Safeguard Your Online Transactions with Ease
To ensure a safe online transaction experience, simply log in to the OCBC Bank (Hong Kong) 
Mobile App and then enable biometric authentication and push notifications settings within 
the app to enhance your security and protect your financial information.

Steps to authenticate online transaction in OCBC Bank (Hong Kong) Mobile App:
1. Enable Biometric Authentication (one-off set up)
2. Enable Push Notifications (one-off set up)
3. Proceed to confirm Online Transaction with Biometric Authentication
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Select “Biometric 
Authentication” 

Read the information and turn 
on “Biometric Authentication” 
(Face ID/Fingerprint)

Login OCBC Mobile App 
and select “More” at the 
right bottom corner

Select “Manage login” under 
“Profile & app settings”

Key in SMS One-Time PasswordRead the T&C and click checkbox > 
Click “Enable” button



2. How to enable “Push Notification” on your mobile phone?
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Enable the “Biometric 
Authentication” setting 
is completed

Enable the “Push Notification 
Settings” is completed.

Login OCBC Mobile App 
and select “More” at the 
right bottom corner

Select “Manage login” under 
“Manage notifications”

Turn on the “Service & 
Transaction Alert” and click 
to read the Terms and 
Conditions. Check the box 
and click “Confirm”.

Conduct Face ID/Fingerprint 
confirmation



3. How to Confirm Online Transaction with Biometric Authentication?
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Receive a Push Notification about transaction details. Tap on 
“click here” on the notification or tap on the Push Notification to 
login OCBC (HK) mobile banking app.

After confirming the transaction 
at merchant’s portal, it would 
be prompted a message of 
“Authenticate with OCBC Bank 
Mobile Banking App”.

If you would proceed the 
transaction, please click “Confirm 
transaction”. If you would not 
proceed the transaction, please 
click “Cancel transaction”.

After clicking “Confirm 
Transaction”, proceed Face 
ID/fingerprint authentication.

Review the contents of transaction 
and tap on “Click here” to proceed 
transaction authentication.



A Push Notification will be received 
upon transaction completed.

SMS notification will be 
received upon online 
transaction is successfully 
completed.

Transaction authentication 
completed page will be 
shown once the Face 
ID/Fingerprint is verified.

Don’t Have the OCBC Bank (Hong Kong) Mobile App yet?

Remark:
Apple and the Apple logo are trademarks of Apple Inc., registered in the U.S. and other countries.  App Store is a service mark 
of Apple Inc..  Android, Google Play, and the Google Play logo are the registered trademarks of Google Inc..
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Download the latest mobile app now

OCBC HONG KONG




